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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 19 september 2023
Beleid en Uitvoering - Team 

Samenleving

15 2023_B&W_00645 Beantwoording raadsvragen PvdA over Odensehuis in 
Steenwijk.

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer J.H. Bats, Burgemeester en voorzitter; de heer M. Smit, Wethouder; mevrouw T. Jongman, 
Wethouder; de heer B. Harmsma, Wethouder; de heer M. Scheringa, Wethouder; de heer M.W. de 
Graaf, Gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Beantwoording van de raadsvragen Odensehuis gesteld door PvdA. 

Vervolg
1. Bent u bekend met de initiatiefgroep voor een Odensehuis en bent u actief met de groep in 
gesprek?

Ja, het college is bekend met de initiatiefgroep voor een Odensehuis in Steenwijkerland. Er zijn 
meerdere gesprekken gevoerd met de initiatiefgroep. Ons meest recente gesprek met hen over een 
mogelijk Odensehuis in onze gemeente vond plaats in juni 2023.  

2. Hoe kijkt u naar het idee van een Odensehuis in Steenwijk cq. de gemeente Steenwijkerland?

Het college staat positief ten opzichte van het gedachtengoed van het Odensehuis en heeft dit ook 
uitgesproken naar de initiatiefnemers. In een eerdere fase hebben de initiatiefnemers dit ook 
besproken met de Kerngroep Dementie, een samenwerkingsorgaan met gemeente/ zorgaanbieders/ 
sociaal werk/ stichting Alzheimer/ huisartsen. Uit zowel dit gesprek als gesprekken met de gemeente 
kwamen vragen over inhoudelijke en financiële details, die nog onvoldoende concreet waren  

3. Klopt het bericht dat u het initiatief in de wacht zet (Steenwijker Courant dd 21 augustus jl.), en zo 
ja waarom?

We willen binnen de aanpak rondom Vitaal Ouder Worden – die nu in voorbereiding is - een integrale 
afweging maken over wat past bij de lokale vraag. In die afweging nemen we ook dit initiatief 
mee. We zien zeker het belang en de meerwaarde van een laagdrempelige voorziening voor mensen 
met (beginnende) dementie. Daarom vinden we het belangrijk om te onderzoeken of het initiatief van 
een Odensehuis aanvullend is op de huidige ondersteuning die we als gemeente bieden aan mensen 
met dementie.  
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4. Bent u bereid op korte termijn met de initiatiefgroep in gesprek te gaan om het idee verder uit te 
werken?

We blijven met de initiatiefnemers in gesprek, ook over de aanvullende informatie die nog nodig is. 
Die aanvullende informatie is belangrijk om de vervolgstappen te kunnen bepalen.  

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen Odensehuis in Steenwijk vast.

Bijlagen
1. 20230906 - Schriftelijke vragen Partij van de Arbeid -  6 sep 2023.pdf



 
 

Schriftelijke vragen Partij van de Arbeid Steenwijkerland 

 

Geacht college, 

Sinds enige tijd is er een initiatiefgroep van inwoners voor het oprichten van een Odensehuis in 

Steenwijk. Dit is een laagdrempelige ontmoetingsplek voor mensen met dementie en hun naasten. 

Dementie is een urgent gezondheidsprobleem en neemt steeds meer toe, ook in onze gemeente. Er 

zijn wel al punten voor hulp en ondersteuning bij verschillende instanties, maar het Odensehuis lijkt 

de fractie van de PvdA mogelijk een welkome aanvulling op het bestaand aanbod om ontmoeting en 

ondersteuning nog meer laagdrempelig te maken. Dit past uitstekend bij de ambities van het college 

om aandacht te hebben voor toenemende vergrijzing en om een dementievriendelijke gemeente te 

zijn (Coalitieakkoord Duurzaam Doorbouwen).  Zeker wanneer een groep enthousiaste 

initiatiefnemers energie wil steken in een dergelijk initiatief vindt de fractie van de PvdA het van 

belang om het enthousiasme van inwoners voor een dergelijk initiatief te omarmen en het initiatief 

goed te onderzoeken.  

1. Bent u bekend met de initiatiefgroep voor een Odensehuis en bent u actief met de groep in 

gesprek? 

2. Hoe kijkt u naar het idee van een Odensehuis in Steenwijk cq de gemeente Steenwijkerland? 

3. Klopt het bericht dat u het initiatief in de wacht zet (Steenwijker Courant dd 21 augustus jl), 

en zo ja waarom? 

4. Bent u bereid op korte termijn met de initiatiefgroep in gesprek te gaan om het idee verder 

uit te werken? 

 

Wij kijken uit naar uw antwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

Fractie Partij van de Arbeid 

 

Steven Bunt 
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